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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over de accountantscontrole van topinkomens 
(ingezonden 15 juni 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Accountants willen stoppen met controle van topinko-
mens»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de complexiteit van de controle er niet toe mag leiden 
dat daardoor onvoldoende zicht ontstaat op topinkomens in de publieke 
sector? Zo ja, waarom is daar sprake van? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat complexiteit in de regels ten aanzien van topinkomens 
in de publieke sector er in ieder geval niet toe mag leiden dat dan maar de 
normering van die topinkomens wordt afgezwakt? Zo ja, waarom? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de controle op topinkomens eenvoudiger zou worden 
als ook niet-topfunctionarissen en interim-mers in de publieke sector niet 
meer dan een ministerssalaris zouden mogen verdienen? Zo ja, op welke 
termijn komt u alsnog met wetgeving om dit te regelen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Overweegt u de controle op topinkomens in de publieke sector door anderen 
dan accountants te laten doen? Zo ja, waarom, door wie of welke instantie? 
Wie gaat de kosten van de controles dragen? Zo nee, waarom niet?

1 Financieele Dagblad 13 juni 2017
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